
 
РЕПУБЛИКА СРПСКА 
ГРАД БАЊА ЛУКА 
ГРАДОНАЧЕЛНИК                                                                                                 
- Савјет за економска питања и развој – 
                                                                                                                                                  
Број: 3/18 
Дана: 29.11.2018. године 

З А П И С Н И К 
 

са  сједнице Савјета за економска питања и развој 
заказане за 29.11.2018. године 

 
             Дана 29.11.2018. године са почетком у 14,00 часова, у сали 137/I Градске управе града Бањалука, 
одржана је осма сједница Савјета за економска питања и развој, са предложеним:  
 

Д Н Е В Н И М  Р Е Д О М  
 
1. Разматрање и усвајање записника са анализом закључака донесених на претходној сједници 

Савјета, одржаној 28.05.2018. године 
 

2. Разматрање Допуне Пословника о раду Савјета за економска питања и развој 
Извјестилац: представник Одјељења за привреду 

 
3. Разматрање Нацрта буџета Града Бања Луке за 2019. годину 

Извјестилац: представник Одјељења за финансије 
 

4. Разматрање Нацрта Стратегије развоја града Бања Лука у периоду 2018-2027. године 
Извјестилац: представник Одјељења за локални економски развој 

 
 

                        Сједници је присуствовало 6 чланова Савјета. Оправдано одсуство су најавили: Маринко 
Умићевић и Nick Penny, док Радислав Бабић  и Борко Торбица нису најавили одсуство. 
           Поред чланова Савјета, сједници су присуствовали: градоначелник гдин Игор Радојичић, Раденко 
Лакетић, Сања Јовановић (Одјељење за локални економски развој и стратешко планирање), Божана 
Шљивар (Одјељење за финансије).  
Записник је водила Весна Радић (Одјељење за привреду). 
                        
Дневни ред је једногласно усвојен и приступило се разматрању  предложених тачака. 
 
AД-1 
 
Констатовано је да је записник са претходне сједнице Савјета једногласно усвојен. 
 
AД-2 
 
Савјет за економска питања и развој је једногласно усвојио допуне Пословника о раду Савјета за 
економска питања и развој. 
 
AД-3   
 
Савјет за економска питања и развој је једногласно усвојио Нацрт буџета Града Бања Луке за 
2019. годину.  
 



2 
 

АД-4 
 
Савјет за економска питања и развој је једногласно усвојио Нацрт стратегије развоја града Бања 
Лука у периоду 2018-2027. године. 
 
 
Сједница Савјета за економска питања и развој је завршена у 15,45 часова. 
 
 
Записник водила: 
  Весна Радић 
 
                                               
                                                                                                                ПРЕДСЈЕДНИК САВЈЕТА 
                                                                                                     ЗА ЕКОНОМСКА ПИТАЊА И РАЗВОЈ 
                         
                                                                                                                          Бојан Рисовић, с.р. 
 


